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Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr XXXI/186/2012 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Ksawerów na 2012r.. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały Przewodnicząca 

Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr XXXI/186/2012 w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Ksawerów na 2012 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie 

stwierdzono. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.5.  

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel przedstawiła projekt uchwały Nr XXXI/187/2012 

w sprawie zmian budżetu Gminy Ksawerów na 2012r. 

Wobec braku dalszych pytań w sprawie przedmiotowego projektu uchwały Przewodnicząca 

Rady Maria Wróbel poddała pod głosowanie uchwałę Nr XXXI/187/2012 w sprawie zmian 

budżetu Gminy Ksawerów na 2012r. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów wstrzymujących i przeciw nie 

stwierdzono. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel zapytała czy są uwagi do protokołu: 

o - z XXX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 sierpnia 2012r. 

Wobec braku uwag do treści protokołu Przewodnicząca Rady Maria Wróbel 

postawiła wniosek o zatwierdzenie protokołu.  

W głosowaniu brało udział 15 radnych. 

Za zatwierdzeniem treści protokołu z XXX Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 22 

sierpnia 2012r. - głosowało 15 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących nie 

stwierdzono. 

 

 

Ad. 9. 

Temat ten był po części już przedstawiony przez panią Skarbnik Ewę Łuczyńską w ramach 

informacji Wójta. Nie było dodatkowych pytań w tym temacie. 

 

Ad. 10.  

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel odczytała przygotowaną wcześniej propozycję 

odpowiedzi na skargę mieszkanki naszej gminy. 

 

Radni po zapoznaniu się z treścią skargi oraz dostarczonymi w materiałach: pismem Wójta 

Gminy do pani Gabrieli Kowalczyk, ul. Zachodnia 23A, m.17, Ksawerów, znak pisma: 

RFN.3140.36.2012.JO, z dnia 6 września 2012r oraz wyjaśnieniami złożonymi do Rady 

Gminy z dnia 7 września 2012 r. znak pisma: RFN.3140.36.2012.JO, Rada Gminy 

zatwierdziła jednogłośnie treść odpowiedzi na skargę – dla pani Gabrieli Kowalczyk. 

 

Treść odpowiedzi: 
„Nasz znak: RSO.1511.2.2012 Data: 28 września 2012 r. 
Dotyczy: skargi na działalność Wójta Gminy. 



5 

Odpowiadając na Pani skargę (data wpływu, dnia 16 sierpnia 2012 r.), informuję, że 
Rada Gminy Ksawerów dokonała rozpatrzenia przedstawionych w niej zarzutów na sesji w 
dniu 26 września 2012 r. Po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Wójta jak również Skarbnika 
Gminy informuję, że Rada Gminy nie podziela argumentacji zawartej w Pani skardze. 

Rada Gminy uznaje, że wymiar podatku na 2012 r. za garaż oraz za budynki 
pozostałe został wyliczony zgodnie z informacją IN-1 złożoną przez Pana Jana Kowalczyka 
w dniu 31 stycznia 2003 r., według stawek ustalonych Uchwałą nr XVII/104/11 Rady 
Gminy Ksawerów z dnia 16 listopada 2011 r. w sprawie określania stawek w podatku od 
nieruchomości. 

Na decyzję w sprawie ustalenia wymiaru łącznego zobowiązania pieniężnego na 
2012 r. nr RFN.3123.0.2610.2012.5477 z dnia 23 stycznia 2012 r., która została Państwu 
dostarczona w dniu 18 lutego 2012 r. przysługiwało Pani prawo odwołania do 
Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Łodzi w terminie 14 dni od daty jej 
doręczenia. Kolegium jest jedynym uprawnionym organem, który w sposób profesjonalny 
rozpatruje skargi na organ wykonawczy gminy w zakresie zadań własnych gminy, w tym 
spraw podatkowych. 

Radni Gminy Ksawerów nie dopatrzyli się nieprawidłowości w działaniu Wójta jako 
organu podatkowego Gminy. 

Zarzut nieterminowości, czy też przewlekłości załatwiania Pani sprawy Rada uznała 
jako zasadny tylko częściowo. Zgodnie z zapewnieniami p. Wójta podjęto odpowiednie 
działania aby zapobiec w przyszłości tego typu nieporozumieniom, w tym szczególnie, aby 
każde pismo złożone przez mieszkańca w Urzędzie Gminy było traktowane jako pismo 
urzędowe i było rozpatrywane w trybie K.p.a. nie zaś jako pismo "prywatne". 

Zarzuty niemerytoryczne podniesione w Pani skardze, pominięto.” 
 

Ad. 11.  

Sołtys Kazimierz Ludziejewski zadał pytanie do pana Wójta, czy Ksawerów-Wschód i 

Wola Zaradzyńska należą jeszcze do gminy czy nie, ponieważ w Ksawerowie są 

prowadzone inwestycje,  a w Woli Zaradzyńskiej oraz we wschodniej części Ksawerowa w 

nic się nie inwestuje. 

Radny Szczepan Nowak – ul. Dobra była zrobiona. 

Wójta Adam Topolski – jakiś czas temu miał być zakładany destrukt na ul. Leśnej, ale 

mieszkańcy nie chcieli, więc maszyny zostały odwołane. W imieniu mieszkańców wystąpiła 

radna, decyzja musiała być pojęta szybko, więc zrezygnowaliśmy. 

Sołtys Antoni Archman powiedział, że ludzie się skarżą, na ul. Leśnej mogły być 

załatane chociaż dziury, mieszkańcy o niczym nie wiedzieli o co chodziło, dlaczego 

maszyny odjechały.  

Wójt Adam Topolski – następnie - ul. Chmielna też została utwardzona. Ulica 

Zaradzyńska jest ulicą graniczną z Pabianicami, prace na takich ulicach są skomplikowane, 

Miasto Pabianice nie chce się dokładać do wspólnych inwestycji.  

Woda w centrum Ksawerowa jest bardzo potrzebna, kanalizacja w Woli Zaradzyńskiej też 

jest potrzebna i będzie zrobiona, są to bardzo duże koszty więc musimy jeszcze poczekać. 

Sołtys Janusz Bartold przedstawił swoją opinię odnośnie obelisku przy Domu Kultury. 

Powiedział, że brakowało przy obelisku masztu na flagę państwową, zauważył, że jest to 

najlepsze miejsce na terenie gminy, gdzie można obchodzić uroczystości państwowe. 

Dyrektor GDK Maria Wrzos-Meus odpowiedziała, że rozeznanie już było z robione. 

Przewodnicząca Rady Maria Wróbel – to jest miejsce pamięci narodowej. 

Dyrektor GDK Maria Wrzos-Meus – zauważyliśmy to już przed uroczystością  


